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PROCES - VERBAL 

Încheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Medgidia, din data 

de 25 august 2022, ora 16
30 

 

Consiliul Local al Municipiului Medgidia s-a întrunit astăzi, 25 august 2022, ȋn şedinţă ordinară, fiind 

convocat în baza dispoziţiei primarului nr. 770/18.08.2022, completată prin dispoziţia primarului nr. 

812/24.08.2022. 

Şedinţa ordinară are loc la sediul Consiliului Local, în sala de şedinţe, incepând cu orele 16
30 

şi este 

publică.  

Preşedinte de şedinţă este desemnat domnul consilier local Copilu Viorel-Ciprian. 

Participă: domnişoara secretar general al Municipiului Medgidia, Solomon Melania. 

Sunt invitaţi: doamna Prunău Elena-Daniela- şef serviciu APL, doamna Ceauşu Ionela-consilier 

R.C.L.M.P.A. şi  mass-media. 

La şedinţă sunt prezenţi 16 consilieri locali. Lipsesc domnii consilieri Scabatura Adrian-Denis, Menan 

Samir şi Lupu Ionuţ. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Are o problemă personală. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Toţi avem probleme personale, dar încercăm să ajungem la timp atunci 

când ştim ce avem de făcut. In calitate de preşedinte de şedinţa putea să mă anunţe. 

Dl. consilier Sali Sabri: Ceilalţi, colegii dumneavoastră v-au anunţat? 

Dl. preşedinte de şedinţă: Nu, nu m-au anunţat. 

Dl. consilier Sali Sabri: Nici colegii dumneavoastră nu v-au anunţat? 

Dl. preşedinte de şedinţă: Nu.Nu facem discriminări. 

Dl. consilier Sali Sabri: Trebuia să vă anunţe în calitate de preşedinte. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Domnul Sali, daca aveţi întrebări vă rog să le puneţi atunci când veţi fi 

întrebat. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Vreau să adresez o întrebare domnului Păun. V-am rugat în 

nenumărate rânduri să ne puneţi la dispoziţie documentaţia de la Clubul Sportiv Medgidia. Dumneavoastră 

aveţi calitate şi executivă şi legislativă. Cred că ar fi ultima oară când mai rog aşa la modul elegant să îmi pună 

la dispoziţie această documentaţie de la Clubul Sportiv, tocmai pentru a vota în cunoştinţă de cauză. In caz 

contrar voi face o adresă pe 544, voi aştepta termenul legal, dacă nu mi se pune documentaţia la dispoziţie, la 

instanţă şi mai departe se ştie ce se întâmplă. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu aţi face rău să o faceţi şi pe asta. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: O fac, e ceva de ascuns? Stiu că sunt probleme, dar e ceva de ascuns? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Eu personal nu am nimic de ascuns. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Nu dumneavoastră. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Eu aş vrea să îl corectez pe dl. consilier. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu îl corectaţi. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Pe cine? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu îl corectaţi pentru că nu are legătură cu şedinţa noastră. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Legat de cererea pe 544, nu e necesară. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Ba are legătură pentru că votăm execuţii bugetare. In execuţia 

bugetară intră şi execuţia Clubului Sportiv pe buget consolidat. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Am luat act de cererea dumneavoastră. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Vorbim de bugetele instituţiilor finanţate din venituri proprii. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Domnul preşedinte nu a deschis şedinţa. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Tocmai de asta am spus înainte să deschidem şedinţa, să nu uităm. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Cererile pe 544 nu sunt necesare din partea consilierilor 

locali, conform Codului administrativ. Cu asta am vrut să îl corectez pe dl consilier. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Si dacă solicităm în plen o documentaţie? 
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Dl. preşedinte de şedinţă: Aş vrea să încheiem discuţia pe tema Clubului Sportiv deoarece nu face 

obiectul. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Conform legii, conform Codului administrativ. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Stiu că este conform legii, dar vă rog să reţineţi că astăzi nu votăm bugetul 

Clubului Sportiv. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Votăm execuţia bugetară şi în execuţia bugetară este şi execuţia 

Clubului Sportiv pe buget consolidat. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Asta ştiu, dar aş vrea să încheiem aici această discuţie. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: O încheiem doar dacă avem răspunsuri serioase. 

Sosesc la sedinţă domnii consilieri Scabatura Adrian-Denis şi Menan Samir. Prezenţa în sală este de 18 

consilieri locali. 

Se supune la vot procesul-verbal ȋncheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

Municipiului Medgidia din data de 28.07.2022 care se votează cu 17 voturi „pentru” şi 1 vot „abţinere” 

(doamna consilier Eftimi Sorina). 

Dl. preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul ordinii de zi care se votează cu 18 voturi „pentru”. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Toate proiectele înscrise pe ordinea de zi au avizul comisiilor de 

specialitate, precum şi avizul de legalitate al secretarului unităţii administrativ-teritoriale. 

Ordinea de zi cuprinde: 

I. PROIECTE DE HOTĂRÂRI 

1. Proiectul de hotarare nr. 169/12.08.2022 privind aprobarea contului de execuție al bugetului 

propriu al municipiului Medgidia și al bugetelor instituțiilor finanțate din venituri proprii și 

subvenții, precum și a situațiilor financiare, la 30.06.2022 

                                                                                                   Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

2. Proiectul de hotarare nr. 170/12.08.2022 privind atestarea apartenenței la domeniul privat al 

municipiului Medgidia a unor imobile – terenuri situate pe teritoriul U.A.T. Medgidia, județul 

Constanța, conform Anexei la procesul-verbal al comisiei de inventariere nr. 8893/03.08.2022 

                                                                                                   Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

3. Proiectul de hotarare nr. 171/12.08.2022 pentru modificarea și completarea Anexei la H.C.L. 

nr. 155/28.07.2022 privind aprobarea încheierii unui acord de parteneriat între Unitatea 

administrativ-teritorială Medgidia și ROMCIM S.A. 

                                                                                                   Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

4. Proiectul de hotarare nr. 172/12.08.2022 privind aprobarea reglementării situației locative a 

numitei Mocanu Mariana 

                                                                                                   Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

5. Proiectul de hotarare nr. 173/12.08.2022 privind aprobarea încheierii unui protocol de 

colaborare între Municipiul Medgidia și Asociația „ZÂMBET ȘI CULOARE” 

                                                                                                   Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

6. Proiectul de hotarare nr. 174/12.08.2022 privind aprobarea încheierii unui protocol de 

colaborare între Municipiul Medgidia și Asociația „CURCUBEUL CUNOAȘTERII” 

                                                                                                   Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

7. Proiectul de hotarare nr. 175/12.08.2022 privind aprobarea închirierii unor spații, în vederea 

desfășurării activităților specifice Clubului pensionarilor 

                                                                                                   Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

8. Proiectul de hotarare nr. 176/16.08.2022 privind aprobarea rectificării bugetului de venituri și 

cheltuieli al Spitalului Municipal Medgidia, județul Constanța, pe anul 2022 

                                                                                                   Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

9. Proiectul de hotarare nr. 177/16.08.2022 pentru aprobarea vânzării prin licitație publică a 

imobilului compus din construcție și teren, aflat în domeniul privat al municipiului Medgidia, 

situat în mun. Medgidia, str. Paltinului, nr. 27, jud. Constanța, identificat cu număr cadastral 

106126 și înscris în Cartea Funciară Nr. 106126 

                                                                                                   Initiator:Primar, Valentin Vrabie 
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10.  Proiectul de hotarare nr. 178/16.08.2022 privind schimbarea destinației imobilului Punct 

termic nr. 6, situat în mun. Medgidia, str. Spitalului, nr. 8A, jud. Constanța, ce aparține 

domeniului public al municipiului Medgidia, din punct termic în spațiu pentru depozitare 

                                                                                                   Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

11.  Proiectul de hotarare nr. 179/24.08.2022 privind darea în administrare a bunurilor imobile 

aparținând domeniului public al municipiului Medgidia, în care își desfășoară activitatea 

unitățile de învățământ cu personalitate juridică din unitatea administrativ-teritorială Medgidia, 

județul Constanța 

                                                                                                   Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

12.  Proiectul de hotarare nr. 180/24.08.2022 privind aprobarea actualizării indicatorilor tehnico-

economici pentru obiectivul de investiție „Reabilitare, modernizare infrastructură rutieră satele 

Valea Dacilor și Remus Opreanu din municipiul Medgidia” 

                                                                                                   Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

13.  Proiectul de hotarare nr. 181/24.08.2022 pentru desemnarea reprezentanților Consiliului 

Local în Comisia de evaluare a probei interviu, la concursul organizat pentru ocuparea 

funcțiilor de director și director adjunct din unitățile de învățământ preuniversitar de stat din 

municipiul Medgidia, județul Constanța, în perioada 22 – 29 septembrie 2022 

                                                                                                   Initiator:Primar, Valentin Vrabie                                                                                                                   

Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 169/12.08.2022) privind 

aprobarea contului de execuție al bugetului propriu al municipiului Medgidia și al bugetelor instituțiilor 

finanțate din venituri proprii și subvenții, precum și a situațiilor financiare, la 30.06.2022.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 169 de pe ordinea de zi care se votează cu  14 voturi 

“pentru” şi 4 voturi “abţinere”(domnii consilieri Radu Sorin-Elvis, Sali Sabri, Vlădescu Luminiţa şi Moşescu 

Bogdan-Marian). 

Se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 170/12.08.2022) privind 

atestarea apartenenței la domeniul privat al municipiului Medgidia a unor imobile – terenuri situate pe 

teritoriul U.A.T. Medgidia, județul Constanța, conform Anexei la procesul-verbal al comisiei de inventariere 

nr. 8893/03.08.2022. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 170 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 171/12.08.2022) pentru 

modificarea și completarea Anexei la H.C.L. nr. 155/28.07.2022 privind aprobarea încheierii unui acord de 

parteneriat între Unitatea administrativ-teritorială Medgidia și ROMCIM S.A.. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 171 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 172/12.08.2022) privind 

aprobarea reglementării situației locative a numitei Mocanu Mariana.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 172 de pe ordinea de zi care se votează cu 15 voturi 

“pentru” şi 3 voturi “abţinere” (domnii consilieri Radu Sorin-Elvis, Sali Sabri şi Vlădescu Luminiţa). 

Se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 173/12.08.2022) privind 

aprobarea încheierii unui protocol de colaborare între Municipiul Medgidia și Asociația „ZÂMBET ȘI 

CULOARE”. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 173 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 174/12.08.2022) privind 

aprobarea încheierii unui protocol de colaborare între Municipiul Medgidia și Asociația „CURCUBEUL 

CUNOAȘTERII”. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 174 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 175/12.08.2022) privind 

aprobarea închirierii unor spații, în vederea desfășurării activităților specifice Clubului pensionarilor. 
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Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 175 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 176/16.08.2022) privind 

aprobarea rectificării bugetului de venituri și cheltuieli al Spitalului Municipal Medgidia, județul Constanța, pe 

anul 2022. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 176 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 177/16.08.2022) pentru 

aprobarea vânzării prin licitație publică a imobilului compus din construcție și teren, aflat în domeniul privat 

al municipiului Medgidia, situat în mun. Medgidia, str. Paltinului, nr. 27, jud. Constanța, identificat cu număr 

cadastral 106126 și înscris în Cartea Funciară Nr. 106126. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Care este logica vânzării, vrea cineva să cumpere? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Logica este că trebuie să mai salvăm ceva din ce se poate salva. 

Discutăm de înstrăinare chiar la centrala aceasta din 2009. Nu am reuşit. O să se întâmple cu ea exact cum s-a 

întâmplat la MS-uri. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Are cineva în intenţie să dezvolte ceva? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Noi încercăm, să vină cât mai mulţi licitanţi şi să participe.  

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Corect. Intrebam poate ştiţi ceva sau ca idee este cineva 

interesat, vrea să facă treabă. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu ştiu nimic, încercăm să vindem. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Ideea este nu doar să o vândă municipalitatea, dacă tot 

intenţia este să se salveze, dacă nu să se demoleze. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: De demolat e uşor, şi ce câştigăm? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Si varianta asta costă, nu e o variantă uşoară. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Ce câştigăm? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Ideea e să se dezvolte ceva. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dacă se găseşte cineva să o cumpere. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Ori că rămâne în proprietatea municipalităţii în stare de 

ruină, ori că trece în patrimoniul altcuiva în stare de ruină şi va rămâne aşa, este acelaşi lucru. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Credeţi că îşi permite cineva să dea 20-30 de mii de euro şi să o lase de 

ruină? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Depinde de municipalitate dacă va aplica acea taxare 

suplimentară pe stare de ruină. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Vorbim de centrala asta, noi i-am schimbat destinaţia, am încercat 

toate variantele cu ea. Mai avem încă vreo 4-5 centrale pentru care o să propunem vânzarea, dar la centrala 

aceasta am încercat toate variantele posibile. Nu s-a găsit un cumpărător, poate se va găsi acum. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Cu centrala de la MS 4 care este stadiul? Este prăbuşită în continuare, 

plafonul prezintă un pericol pentru copiii din zonă, pentru cetăţenii din zonă. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dacă nu încercăm să le înstrăinam, să le vindem, aşa o să ajungă toate. 

Acolo avem o problemă la cadastru, jumătate din ea e prăbuşită, jumătate e în picioare. Incercăm să 

dezmembrăm din cadastrul pe care l-a avut şi să rămână doar jumătate. Să dăm alt număr cadastral, să se 

înscrie la Carte o suprafaţă mult mai mică. Deranjul mare acolo este că sunt şi lipite nişte garaje. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Asta voiam să si spun, că sunt lipite niste garaje de jur împrejur. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Au perete comun? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Da. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Am să vă atrag atenţia că nu aţi cerut voie să luaţi cuvântul. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Vă rog frumos să ne scuzaţi, nu o să se mai întâmple. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 177 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 voturi 

“pentru”. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Cred că am fost politicos. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Cu toţii suntem politicoşi. 
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Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: De data asta, nu. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Dumneavoastră aveţi politica pumnului în gură. 

Se trece la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 178/16.08.2022) privind 

schimbarea destinației imobilului Punct termic nr. 6, situat în mun. Medgidia, str. Spitalului, nr. 8A, jud. 

Constanța, ce aparține domeniului public al municipiului Medgidia, din punct termic în spațiu pentru 

depozitare. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Domnul Moşescu nu votează? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: “Pentru”. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Nu v-am văzut. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Nu vreţi să vedeţi. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 178 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr.179/24.08.2022) privind darea 

în administrare a bunurilor imobile aparținând domeniului public al municipiului Medgidia, în care își 

desfășoară activitatea unitățile de învățământ cu personalitate juridică din unitatea administrativ-teritorială 

Medgidia, județul Constanța. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Ele au mai fost date în administrare cu ceva ani în urmă, acum de 

ce le dăm din nou în administrare? 

Dra. secretar general Solomon Melania: Expiră contractele de dare în administrare. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Au expirat şi nu aţi putut face adiţionale şi treceţi prin Consiliu. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 179 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 180/24.08.2022) privind 

aprobarea actualizării indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiție „Reabilitare, modernizare 

infrastructură rutieră satele Valea Dacilor și Remus Opreanu din municipiul Medgidia”. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Pe proiectul de asfaltare Valea Dacilor şi Remus Opreanu, 

am văzut că este o cofinanţare destul de mare, întrebarea era pentru domnul viceprimar dacă există un termen 

previzionat, pentru că totuşi este o sumă foarte mare, domnul primar nu a trecut expres bugetul local sau parte 

de cofinanţare, a trecut bugetul local sau alte surse de finanţare, nerambursabile a trecut dumnealui. Intrebarea 

este când efectiv vor vedea oamenii din Valea Dacilor şi Remus Opreanu asfaltul pentru că îl aşteaptă de 

foarte mulţi ani? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: In mod normal ar trebui să fie cât mai repede, dar după cum bine ştiţi 

la Valea Dacilor şi la Remus avem proiectul cu aducţiunea de gaze. In mod normal ar trebui întâi să tragem 

conducta de gaze şi după aia să incepem lucrările pentru că în proiectul pentru drumuri pentru canalizare este 

lăsată o nişă pe unde să treacă conducta de canalizare. Dacă mă întrebaţi pe mine, aşa cum este lăsat în 

proiectul actual, coridorul pe unde să treacă conducta de canalizare nu ştiu dacă este cel mai corect, dar cu 

privire la cât de repede începe, cât se poate de repede. In mod normal trebuie să ducem conducta de gaze. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Inainte? Proiectul e câştigat? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Până la sfârşitul anului sperăm să avem gaze la Valea Dacilor şi Remus 

Opreanu. Asta e speranţa noastră. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Dumneavoastră aţi descris coridorul tehnic lăsat pentru 

aducţiunea de gaze. Dacă proiectantul la faza de drumuri a prevăzut treaba asta înseamnă că a preîntâmpinat 

cumva suprapunerea execuţiei celor 2 proiecte. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: E posibil şi asta, dar proiectantul hotărăşte cum e corect. M-aţi intrebat 

ca şi previziune pentru drumurile din Valea Dacilor şi Remus Opreanu. In mod normal ar trebui să fie după 

momentul în care avem gazele. Când o să avem gazele? Pâna la sfârşitul anului. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Vor avea oamenii gaz acolo? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Eu vă spun din informaţiile pe care le am şi eu. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Dumneavoastră spuneţi că până la finalul anului 2022 

oamenii în Valea şi Remus vor avea gaze. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Noi ne bucurăm să fie şi mai înainte. 
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Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: In câteva luni să aibă branşamentele făcute? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Conducta de aducţiune nu înseamnă şi branşamente. S-a schimbat 

legea cu privire şi la branşamente. A fost o perioadă când guvernanţii noştri au spus că branşamentele se vor 

face gratuit, acum nu se mai fac. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Inseamnă că dacă până la finalul anului oamenii vor avea gaz 

la Valea şi Remus, cum spuneţi dumneavoastră, înseamnă că la anul teoretic se poate asfalta. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Da. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Astea sunt termenele final de an 2022 gaz... 

Dl. consilier Arslan Ozgun: Mai repetaţi o dată, domnul viceprimar. In română, dacă se poate. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Lăsaţi să repete, ca să inţelegem toţi. Noi ăştia de aici înţelegem 

mai greu. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Rău nu e. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: E o problemă că se vorbeşte, că se dezbate, sau cum? Lumea 

nu v-a votat în Consiliul Local, domnul consilier, să staţi liniştit aşa. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Cu capul plecat. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Lumea v-a votat să îi reprezentaţi. 

Dl. consilier Arslan Ozgun: Chiar îi reprezint. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Cineva trebuie să le reprezinte interesele oamenilor din Valea 

şi Remus, daca dumneavoastră nu doriţi să o faceţi, nu e problemă că o face altcineva. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Noi le votăm, dar vrem să ştim ce votăm. 

Dl. consilier Arslan Ozgun: Nu ştiţi? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Vrem explicaţii suplimentare. Cunoaştem finanţările pe Anghel 

Saligny, domnul consilier. Noi cunoaştem mai bine decât credeţi şi vrem răspunsuri din partea executivului. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Domnul Ozgun, nu vă supăraţi că am cerut nişte termene 

clare. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu am ce să vă spun mai mult de atât. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: La anul se asfaltează, anul ăsta se trag gaze. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Speranţa noastră asta este. E un proiect naţional. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Oamenii se bazează pe ceea ce spuneţi. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Vă înţeleg rolul pe care îl aveţi aici.  

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Rolul de a reprezenta oamenii care ne-au trimis în Consiliul 

Local. De aia ne-au votat, nu să stăm şi să ridicăm mâna. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Eu cred că toată lumea face acest lucru, nu numai dumneavoastră. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Primul-ministru al ţării a spus ceva legat de gaze, chiar acum 2 

săpămâni, informaţiile le luăm şi noi de la oamenii cei mai bine poziţionaţi astăzi în România. Stiu că vreţi să 

duceţi discuţia într-o zonă politică, ce să facem acum, şi dumneavoastră şi eu, personal ne aflăm în nişte 

partide de opoziţie, al dumneavoastră mai puternic, al nostru nu mai este decât în Registrul partidelor politice, 

ce să facem acum să ne luăm de gât? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Să daţi răspunsuri, că sunteţi în executiv. Atât, nu vă cerem mai 

mult. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Noi primim şi noi răspunsurile acestea. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Eu nu m-am adresat membrului ALDE. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Proiectul acesta este un proiect naţional. Speranţa guvernanţilor noştri 

este ca în 2024 să nu mai avem nicio... 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Doar nu vreţi să spuneţi că v-a dat ALDE proiectul sau la ce 

vă referiţi? Ce legătură are partidul? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu trebuie decât să citeşti ce au de gând să facă guvernanţii cu ţara. 

Proiectul mare, proiectul naţional cu privire la gaze e gata în 2024 la 31 decembrie să nu mai fie nicio locuinţă 

neracordată la gaz. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Nu are treabă niciun partid. V-a dat vreun leu vreun partid? 
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Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Tinând cont de faptul că v-aţi angajat în faţa noastră, a cetăţenilor că 

până la sfârşitul acestui an Valea Dacilor va fi branşată la gaze, vreau să vă întreb cât de avansate sunt 

proiectele privind canalizarea şi branşarea la gaze înainte de asfaltare? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Foarte avansate. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Există o cronologie, ar trebui să facem canalizare, branşamente, apoi 

la final să asfaltăm. Credeţi că ne vom încadra? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Legat de proiectul de canalizare am spus cum stau lucrurile, legat de 

gaze ce să vă spun mai mult decât ştiu şi eu? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Am înţeles, se lasă un coridor tehnic, dar de la acel coridor tehnic şi 

până la căminele care vor fi practic pe aliniamentul, pe centru asfaltului ca să spun aşa poziţionate vor trebui 

făcute nişte branşamente. Dacă veţi asfalta, dupa aia va trebui să tăiaţi asfaltul, să îl spargeţi. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Specialiştii ţin cont de asta. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Asta dacă nu folosiţi tehnologie de subtraversare. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Adică asfaltaţi înainte de canalizare, nu? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: In 2017 şi 2018 au fost străzi pe unde s-au tras gaze, aţi văzut că s-au 

lăsat nişe, s-au lasat guri pe unde să vină conducta. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: La gaz e mai simplu, la canalizare e mai complicat. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu e mai simplu, numai că sunt alte dimensiuni. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Vorbim de căminele care sunt poziţionate pe axul drumului. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Sunt alte dimensiuni. E aceeaşi poveste. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Nu chiar. Tehnic nu. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: La proiectele astea lucrează proiectanţi, sunt oameni de specialitate. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: V-am întrebat ca termen dacă se respectă această cronologie. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: De termene v-am spus care este speranţa noastră. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 180 de pe ordinea de zi care se votează cu adoptată cu 18 

voturi “pentru”. 

Se trece la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 181/24.08.2022) pentru 

desemnarea reprezentanților Consiliului Local în Comisia de evaluare a probei interviu, la concursul organizat 

pentru ocuparea funcțiilor de director și director adjunct din unitățile de învățământ preuniversitar de stat din 

municipiul Medgidia, județul Constanța, în perioada 22 – 29 septembrie 2022. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Am văzut componenţa reprezentanţilor din partea Consiliului 

Local, mă bucur că sunt nume care s-au remarcat în zona de educaţie. Nu o să mă leg că sunt reprezentanţi 

colegi de-ai noştri care poate nu stăpânesc zona educaţiei, dar este alegerea primarului că dumnealui a făcut 

proiectul. Felicit că s-au ales şi oameni cu experienţă in zona educaţiei, voiam să intreb dacă la elaborarea 

acestei liste singurul criteriu a fost apartenenţa politică? Pentru că din ce am observat sunt numai membri 

dintr-un singur partid. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Nu am participat, nu aş putea să vă răspund. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Eu aş fi înţeles să se selecteze colegii noştri reprezentanţi din 

Consiliul Local pe criterii de competenţă şi de performanţă în zona aceasta a educaţiei. Sunt colegi de-ai noştri 

şi am spus treaba asta de fiecare dată, foarte bine pregătiţi în zona aceasta de educaţie, dar eu nu am înţeles 

decât că primarul şi-a pus colegi de partid. 

Dna. consilier Eftimi Sorina: Din ce am putut eu să observ sunt reprezentanţii Consiliului Local în 

Consiliile de administraţie ale respectivelor şcoli, ori persoanele reprezentante acolo sunt cât de cât adaptate 

cu problematica instituţiei. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Unele da, cazul dumneavoastră da. In cazul dumneavoastră 

pot să înţeleg. 

Dl. consilier Sali Sabri: Dar restul nu. 

Dna. consilier Eftimi Sorina: Eu am participat la Consiliile de administraţie ale instituţiilor, ştiu de ce 

au nevoie şi cunosc specificul instituţiei, cred că si colegii mei îl cunosc. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Sunt ferm convins că în Consiliile de administraţie de la şcoli şi licee nu 

face parte numai colega noastră, faceţi parte şi dumneavoastră. 
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Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Eu nu fac parte, puteţi verifica. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Am zis că sunt mai multe persoane.  

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: In cazul doamnei Eftimi pe toate punctele de vedere au fost 

avizate pe zona de educaţie. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Am înţeles. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Cumva e singurul criteriu apartenenţa politică? 

Dl. preşedinte de şedinţă: Nu am participat la elaborare şi nu aş putea să vă răspund. Veţi primi un 

răspuns. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Poţi să pui un frizer să se ocupe de educaţie? 

Dl. consilier Sali Sabri: Aş vrea să subliniez aprecierea mea pentru persoanele care se califică fără 

comentarii pentru proiectul acesta, însă cum a spus şi domnul Bogdan spun şi eu, consider că această 

desemnare s-a făcut doar pe criterii politice. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Este opinia dumneavoastră. 

Dl. consilier Sali Sabri: Nu este opinia mea, domnul Ciprian, este o realitate. Aţi văzut cine sunt cei 

desemnaţi acolo, v-aţi uitat pe proiect? 

Dl. preşedinte de şedinţă: Eu m-am uitat. Dumneavoastră v-aţi uitat? 

Dl. consilier Sali Sabri: Ati văzut cine sunt cei desemnaţi? Sunt desemnaţi doar colegii 

dumneavoastră de la PNL. Eu înţeleg că aveţi majoritatea şi dacă vreţi mâine să vindeţi clădirea primăriei o 

puteţi face pentru că aveţi majoritatea, faceţi ce doriţi. Dumneavoastră, domnul Ciprian ştiţi şi personal şi 

domnul viceprimar ştie si domnul Ozgun în cazul acesta, cu care am stat de vorbă, mă interesează şi sunt în 

mod personal şi direct pentru că sunt implicat în zona aceea mai ales la Scoala 7 şi la Scoala 4 pe lângă faptul 

că locuiesc în zona aceea sunt extrem de implicat în viaţa copiilor care sunt în pragul abandonului şcolar. Anul 

acesta am ajutat cu ajutorul lui Dumnezeu aproximativ 250 de copii din zonă, dar şi din alte zone ale oraşului. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Am să vă atrag atenţia că discuţia dumneavoastră se îndepărtează de 

subiect. 

Dl. consilier Sali Sabri: Nu se îndepărtează, o să vedeţi concluzia imediat. Dacă concluzia nu e bună, 

atunci puteţi spune ce doriţi. Am spus în mod clar domnului Ozgun şi domnului viceprimar că mă interesează 

în mod personal să mă implic pentru a ajuta la bunul mers în special la cele 2 şcoli.. Dânşii mi-au spus că da, 

dar se pare că nu s-a concretizat absolut nimic. M-ar interesa, deşi sună ciudat, sună aiurea, sună penibil poate 

pentru unii, m-ar interesa în mod personal să mă implic în Consiliul administrativ de la Scoala 4 şi de la 

Scoala nr. 7. Dacă dumneavoastră, domnul viceprimar, chiar şi domnul primar, dacă nu este aici poate dânsul 

ne va auzi, ştiind şi cunoscând activitatea mea, dacă vă interesează şi consideraţi că pot să ajut în privinţa asta, 

nu să încurc pe absolut nimeni, vă rog să luaţi în considerare, dacă nu, oricum votul nostru contează mai puţin, 

lucrul ăsta se va întâmpla pentru că aveţi majoritate. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Cred că a fost benefică intervenţia domnului consilier. 

Lucrurile pe care le face domnul consilier în zona aceasta de educaţie, în pragul excluziunii sociale, de a 

atrage copiii care sunt din familii in pragul excluziunii sociale în zona de educaţie, are expertiză pozitivă în 

zona aceasta. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Am înţeles cu toţii ce a vrut să spună domnul Sali. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Voiaţi să îl întrerupeţi mai devreme. 

Dl. preşedinte de şedinţă: L-am ascultat cu foarte mare atenţie. Am înteles cu toţii ce a vrut să spună. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Ideea e de ce doar dintr-un partid? 

Dl. consilier Sali Sabri: Aveţi curajul să propunem şi alţi oameni acum? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Acum sincer, îl puneţi pe domnul Zisu care zici că e avocatul 

poporului aici, ce legătură are cu educaţia? In primul rând că întrerupe în mod permanent, asta e total o lipsă 

de educaţie. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Cam aceeaşi legătură pe care o are şi domnul Sali cu educaţia şi dumnealui 

vrea să se implice. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Nu e chiar aşa, că are rezultate. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu cunoaşteţi ce implicare are domnul Sali. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Ba da, cunoaştem. 
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Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Foarte puţin, din afară, din exterior. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Cred că adaptată pentru oraşul nostru, că noi în oraş avem şi 

vârfuri de lance, performanţă în educaţie şi doamna Eftimi are rezultate foarte bune. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Sunteţi unii care veniţi aici doar să ridicaţi mâinile. 

Dl. consilier Rapciuc Bogdan-Gheorghe: Si dumneavoastră asta faceţi de 10-12 ani. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Nu îţi mai vinde terenuri singur, stai cuminte acolo.  

Dna. consilier  Daniel Daniela: Eu înteleg că a ajutat făra să fie în Consiliul de administraţie. 

Dl. consilier Sali Sabri: Astă iarnă am fost la Scoala Mircea Dragomirescu, la Scoala nr. 7, vorbind cu 

doamnele de acolo se plângeau că sunt clase în care sunt 4 copii, 7 copii, iar majoritatea copiilor care nu vin 

acolo sunt din zona de Est a oraşului, în care noi ne implicăm. De aceea vă spun să luaţi în considerare, dacă 

doriţi, dacă nu doriţi e treaba dumneavoastră, noi încercăm să ajutăm să meargă copiii la şcoală, pentru o 

şansă, pentru o viaţă bună. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Cu toţii încercăm să ajutăm, să nu vă închipuiţi că cineva nu încearcă să 

ajute. Toţi încercăm. 

Dl. consilier Sali Sabri: Doar vă spun o realitate. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Haideţi să supunem la vot. 

Dl. consilier Sali Sabri: Nu vreţi să schimbaţi lista, vreţi să rămână la fel? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Membri supleanţi sunt aceeaşi, numai că sunt încrucişaţi. Care e 

logica? 

Dl. preşedinte de şedinţă: Am supus la vot. 

Dl. consilier Sali Sabri: Domnul viceprimar, aveţi ceva de spus? 

Dl. preşedinte de şedinţă: Am supus la vot. 

Dl. consilier Sali Sabri: Aş vrea să aud şi părerea dânsului. 

Dl. preşedinte de şedinţă: O să o auziţi după ce se termină şedinţa. 

Dl. consilier Sali Sabri: Nu are rost. Ce e cu aroganţa asta? 

Dl. preşedinte de şedinţă: Nu e niciun fel de aroganţă. 

Dl. consilier Sali Sabri: Vă rog frumos să ne respectaţi. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Vă respect foarte mult de aceea v-am şi dat cuvântul. 

Dl. consilier Sali Sabri: Vă rog frumos, haideţi să ne respectăm reciproc. Lăsaţi-ne să îi auzim 

părerea. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Asta încerc, să păstrăm o anumita disciplină. 

Dl. consilier Arslan Ozgün: E preşedinte. 

Dl. consilier Sali Sabri: Am înţeles, dar dacă e preşedinte trebuie să lase la o parte aroganţa. Nu cu 

aroganţa, cu respect reciproc. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Să nu aruncăm cu cuvinte grele. 

Dl. consilier Sali Sabri: Nu arunc, domnul Ciprian, dar parcă nu vă mai recunosc. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Dacă ii puneţi pumnul în gură omului care peste 6 luni va fi 

primarul oraşului, înseamnă că sunteţi chiar arogant. 

Dl. preşedinte de şedinţă:Nu am pus pumnul în gură numănui. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Ce faceţi acum este un lucru de toată isprava. Puteţi să o faceţi şi în  

continuare, dacă îmi cereţi mie personal părerea de implicarea noastră în Consiliile de administraţie ale 

şcolilor, eu am fost în Consiliul de administraţie de la Scoala 4 şi să stiţi că m-am retras pentru că un 

necunoscător al fenomenului asta al învăţământului, trebuia să votăm şi am votat greşit, votul meu a făcut 

diferenţa. 

Dl. consilier Sali Sabri: Acelaşi lucru îl faceţi acum. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu fac acum. Părerea mea este că noi nici nu ar trebui să fim în 

Consiliile de administraţie ale şcolilor, la şcoală sunt profesori, oameni care sunt pregătiţi pentru aşa ceva. 

Care credeţi că este rolul unui consilier în Consiliul de administraţie al unei şcoli? să transmită la primărie 

nemulţumirile care sunt la şcoală şi atât, puterea lui e limitată, fiind doar unul singur în Consiliu de 5 sau de 7, 

dar ce faceţi acum puteţi să o faceţi şi în continuare fără să vă oprească cineva. Ce faceţi acum ştie tot oraşul, 

de acţiunile dumneavoastră nu trebuie să ştie un om sau doi sau trei. Mi-aţi cerut părerea şi eu v-am spus care 
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este părerea mea, noi nu ar trebui să ne ducem acolo. Domnul primar când a făcut propunerea cu membri din 

Consiliul de administraţie aşa a văzut lucrurile. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: A strecurat un profesionist, doi acolo şi în rest soldaţi 

credincioşi. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 181 de pe ordinea de zi care se votează cu 15 voturi 

“pentru”, 1 vot “împotrivă” (domnul consilier Sali Sabri) şi 2 voturi “abţinere” (domnii consilieri Radu Sorin-

Elvis şi Vlădescu Luminiţa). 

Preşedintele de şedinţă desemnat, domnul Copilu Viorel-Ciprian declară închise lucrările şedinţei 

ordinare a Consiliului Local al Municipiului Medgidia din data de 25.08.2022. 
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